

2018/19 - Møde 2 Referent: **Afholdes hos: Jakob Søgaard, Slettebjerget 185, Ny Hammersholt, 3400 Hillerød**

## Deltagere:

Ole Vinberg Larsen (OVL)	Pernille Nielsen (PN)
Henning Mikkelsen (HVM)	Gurli Gøbel (GG)
Henrik Sattrup (HS)	Kirsten Rask (KR)
Jakob Søgaard (JS)	Afbud: pt. ingen

**NB vær opmærksom på starttidspunktet: kl. 18. Vi starter med aftensmad, som Jakob laver til os**

## Dagsorden

### 0. Godkendelse af dagsorden

Andre punkter der skal tilføjes?

### 1. Siden sidst - opfølgning

#### Orienteringspunkter

Er der nogen?

#### Klubhold

Har HS udarbejdet nye propositioner for klubholdturneringen og er de sendt til KR til korrektur?

Hvis ikke, hvad er deadline for at få disse udarbejdet og offentliggjort?

#### Regningsudsendelse

Er alt omkring kortlægningen nu afsluttet?

Er der sendt regninger for kurserne i august/september?

#### Distriktets udstyr hos Finn

Er alt udstyr nu afhentet fra Finn?

#### Lokaleanvendelse

OVL skulle undersøge anvendelse af lokaler i Rudersdal?

#### Dokumenter i skyen

HVM skulle have undersøgt dokumentdeling i skyen. Hvilken løsning foreslås?

Serieholdturneringen slutter den 28. februar.

Tilmeldingsfristen for distriktets mixed par kval 10. marts udløb den 24. feb - hvis der ikke var mange tilmeldinger skal det diskuteres om heatet evt. aflyses.

## 2. Arrangementer i den nærmeste fremtid

### Mixed par kval den 10. marts

Er JS TU-leder og sørger for bespisning?

### Generalforsamling

Sted og nøgleafhentning

Brunch

Dirigent

Genopstilling kandidater

Forslag til kandidater

Hvem deltager som repræsentant fra DBF?

Forslag fra distriktet?

Indlæg fra klubpartner Steen Løvgreen?

Turnering

### Repræsentantskabsmøde i slutningen af april

Kan vel ikke aftales nærmere endnu, da vi ikke ved hvem repræsentanterne er pt.

### Finale i mixed par 13.-14. april 2019

Hvem er TU-leder?

Spisning?

### Finale i åben par 11.-12. maj 2019

Hvem er TU-leder?

Spisning?

### Klubholdturnering i maj/juni

Hvem er TU-leder?

Hvordan får vi gjort god reklame for denne turnering? - hvordan får vi flere hold til at tilmelde sig?

## 3. Orientering om distriktet økonomi

v/HS

Er regnskabet blevet revideret og er det parat til GF?

## 4. Orientering fra HS om arbejdet i tilskudsudvalget for udviklings- og uddannelsesaktiviteter

Er der indkommet nogen ansøgninger til udvalget?

## 5. Samarbejde med andre distrikter

Hvilket mål skal vi have for interdistrikts-samarbejdet med de andre sjællandske distrikter?

## 6. Sæsonplan 19/20 - plan for offentliggørelse af den kommende sæsonplan

Vi skal i gang med sæsonplanlægning for den kommende sæson nu. Der skal koordineres med Kreds 2 og hvornår de forskellige turneringer skal afvikles.

Hvad er vores tidsmæssige plan for offentliggørelse af den kommende sæson?  
Kvalifikationsheats i forskellige klubber i distriktet  
Grønne turneringer

## 7. Eventuelt